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PROTOKOLL NR 13 

Kõrveküla                     17.01.2023 

  

Aeg: 17.01.2023, algus kell 16.00, lõpp kell 17.30 

Koosolekut juhatas komisjoni esimees Karmen Kukk 

Protokollis Kadrin Krabbi 

Koosolekust võtsid osa: komisjoni liikmed Marike Adamka, Karmen Kukk, Helin Veetõusme, 

Külli Vikat 

Puudusid: Siim Pari, Ariana Rooba, Inna Vesi. 

Kutsutud: eelarvenõunik Elle Kaljurand,  majandusosakonna juhataja Kadi Kukk, 

arendusosakonna juhataja Tarmo Raudsepp, jurist Tõnu Vesi 

Inna Vesi avaldas soovi liituda koosolekuga veebi teel, komisjoni esimees seda ei 

võimaldanud. 

 

Päevakord: 

1. Riigikogu valimisteks jaoskonnakomisjonide moodustamine  

2. Tabivere Vallavolikogu 14.12.2007 otsuse nr 48 kehtetuks tunnistamine   

3. Halduslepingu sõlmimine Maarja-Magdaleena kalmistu haldamiseks   

4. Nõusoleku andmine kinnisvara võõrandamiseks (korterid Maarja-Magdaleena külas)   

5. Tartumaa arengustrateegia 2040 heakskiitmine   

6. Tartu valla 2023. aasta eelarve II lugemine ja vastuvõtmine   

7. Revisjonikomisjoni 2023. aasta tööplaani kinnitamine  

8. Lisainfo ja päevakorras olevad teemad/küsimused 

 

Sotsiaalkomisjon kinnitab päevakorra ühehäälselt. 

 

 

1. Riigikogu valimisteks jaoskonnakomisjonide moodustamine  

 

Komisjon tutvus riigikogu valimisteks jaoskonnakomisjonide moodustamise eelnõuga. 

Antud eelnõus on kirjas 10. jaanuari seis ja hetkel ei ole veel laekunud erakondade kandidaate 

jaoskonnakomisjoni liikmeks. Seega võib eelnõu muutuda. Erakonnad saavad esitada 

jaoskonnakomisjoni liikme kandidaadi hiljemalt 24.01.2023. 

 

Komisjon võttis info teadmiseks.  



 

2. Tabivere Vallavolikogu 14.12.2007 otsuse nr 48 kehtetuks tunnistamine   

 

Ettekande tegi  jurist Tõnu Vesi. 

Muutunud on sotsiaalhoolekande seadus ja sellist eluruumi tagamise teenust ei pea enam 

osutama eluruumides, mis on määratud sotsiaaleluruumideks. Õigusruumist on kadunud 

mõiste sotsiaaleluruum. Teenuse osutamiseks on võimalik kasutada munitsipaalomandis 

olevaid, samuti teistelt isikutelt nimetatud otstarbeks üüritavaid eluruume. 

Tabivere Vallavolikogu 14.12.2007 otsuse nr 48 kehtetuks tunnistamine   on vajalik, 

korrastamaks valla omandis olevate eluruumide kasutamist reguleerivaid õiguslikke aluseid. 

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul. 

Poolt 4 komisjoni liiget. 

 

  

3. Halduslepingu sõlmimine Maarja-Magdaleena kalmistu haldamiseks   

 

Ettekande tegi  majandusosakonna juhataja Kadi Kukk. 

 

Tartu Vallavolikogu 27.09.2018 otsuse nr 59 alusel on sõlmitud MTÜ Eesti Evangeelse 

Luterliku Kiriku Maarja-Magdaleena Kogudusega leping Maarja-Magdaleena vana ja uue 

kalmistu haldamisega seotud ülesannete täitmiseks. Otsuse lisaks oli halduslepingu eelnõu. 

Kuna lepingut on vaja muuta, on mõistlik tunnistada kehtetuks Tartu Vallavolikogu 

27.09.2018 otsus nr 59 ning võtta vastu uus otsus. 

Lepingu eelnõu kohaselt täidab kogudus Maarja-Magdaleena kalmistu haldamisel järgmisi 

ülesandeid: 

matuste registreerimine; 

hauaplatside näitamine ajaloo- ja kultuurihuvilistele; 

hauaplatside väljaandmine platsi taotlejatele; 

omaste abistamine hauaplatside leidmisel; 

hooldamata jäetud hauaplatside arvestuse pidamine; 

kalmistu suveperioodil hooldus, niitmine ja trimmerdamine;    

kalmistu heakorra järelevalve; 

kalmistul tehtavate heakorratööde korraldamine ja töötegijate juhendamine; 

kabeli kasutamise korraldamine.  

Uue lepingu kohaselt lisandub tegevusena suveperioodi kalmistu hooldus (niitmine ja 

trimmerdamine). Kuna tegemist on Tartu valla kõige suurema kalmistuga, on vajalik   

suurendada kogudusele kalmistu haldamise eest makstavat tasu. Uue lepingu kohaselt 

rahastab vald Koguduse kalmistu haldamisega seotud tegevust summas, mille suurus 

kalendriaasta kohta on 12-kordne miinimumpalk koos kõigi tööandja poolt tasumisele 

kuuluvate maksudega 

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul. 

Poolt 4 komisjoni liiget. 

 

 

4. Nõusoleku andmine kinnisvara võõrandamiseks (korterid Maarja-Magdaleena 

külas)   

 

Ettekande tegi  majandusosakonna juhataja Kadi Kukk. 



Tartu valla omandis on Maarja-Magdaleena külas Parkla tee 3 korterelamus asuvad 

korteriomandid reg.osa 2637135 ( krt. 2 – esimese korruse ühetoaline korter, 42,0 m²) ja 

reg.osa 2637635 (krt. 7 – teise korruse kahetoaline korter, 52,1 m²). Korteriomandid ei ole 

vajalikud Tartu valla kohaliku omavalitsuse põhitegevusega seotud ülesannete täitmiseks ning 

on otstarbekas võõrandada. 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul. 

Poolt 4 komisjoni liiget. 

 

 

5. Tartumaa arengustrateegia 2040 heakskiitmine   

 

Ettekande tegi  arendusosakonna juhataja Tarmo Raudsepp. 

 

Tartumaa arengustrateegia 2040 oli komisjonis arutlusel detsembris 2022. 

Arengustrateegiat on täiendatud erinevate omavalitsuste poolt tehtud ettepanekutega. 

Sotsiaalvaldkonda puudutavad teemad on:   

- maakonna turvalisus, kriisijuhtimine, elanikkonna kriisivalmidus; 

- sotsiaalne võimekus ja toimetulekuteenused; 

- liikumisharjumused, tervislikud eluviisid, rahva tervis. 

Arengukava paneb paika üldised visioonid, otseseid kohustusi sellega ei kaasne. 

Olulisim muudatus oli, et linnapiirkonna tegevuskava seotakse arengukavaga vähem. 

 

Komisjoni ettepanek: kiita Tartumaa arengustrateegia 2040 heaks 

Poolt 4 komisjoni liiget. 

 

 

6. Tartu valla 2023. aasta eelarve II lugemine ja vastuvõtmine   

 

Ettekande tegi  eelarvenõunik Elle Kaljurand. 

 

Ettepanekuid kahe lugemise vahel laekus valimisliidult Kohalik Elu. Ettepanekud vaatas 

vallavalitsus läbi. Rahuldatud ettepanekud on eelarve projekti sisse viidud.   

Sisse on viidud Rahandusministeeriumi poolt 3.01.2023 seisuga välja antud tasandusfondi ja 

toetusfondi rahad. 

Eesmärgiks võetud , et põhitegevuse tulem peab olema selline, millega valla laenuvõimekus  

säiliks 100%. Tulem ei tohi seetõttu olla väiksem kui 2,8 ml.   

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõud etteantud kujul. 

Poolt 4 komisjoni liiget. 

 

17.21 lahkus Külli Vikat 

 

7. Revisjonikomisjoni 2023. aasta tööplaani kinnitamine  

 

Lühiülevaate revisjonikomisjoni 2023. aasta tööplaani koostamisest andis revisjonikomisjoni 

liige Marike Adamka. 

 



Toimus elav arutelu ja komisjoni esimehe sõnul peaks tööplaanis olema  rohkem konkreetsust 

ning väljend „aastaringselt“ on liiga üldine. Komisjoni liikmed Marike Adamka ja Helin 

Veetõusme pooldavad väljendit „aastaringselt“. 

  

Komisjon võttis info teadmiseks. 

 

 

8. Lisainfo ja päevakorras olevad teemad/küsimused 

 

Tarmo Raudsepp rääkis toimunud elektrikatkestuse lauaõppusest „KOV – 79 SÄRTSU“ .  

 

 

  

 

/digitaalselt allkirjastatud/     /digitaalselt allkirjastatud/  

    

Karmen Kukk       Kadrin Krabbi 

juhataja       protokollija 

 


